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 REPUBLIKA HRVATSKA 

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

        GRAD IVANEC 

 

     GRADSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 023-05/18-01/06 

URBROJ: 2186/012-02/05-18-2 

 

Ivanec, 24. svibnja 2018. 

 

 

Z A P I S N I K 

od 24. svibnja 2018. godine 

 

sastavljen na 13. sjednici Gradskog vijeća Grada Ivanca održanoj u Gradskoj vijećnici, 

Trg hrvatskih ivanovaca 9b. 

Započeto u 19,00 sati. 

Zapisnik vodi: Snježana Canjuga. 

Nazočni: Brezovec Klaudija, Đula Zdenko, Đuras Zdenko, Friščić Ljubica, Golubić 

Milena, Grđan Josip, Hudoletnjak Stjepan, Mudri Božica, Patekar Dalibor, Prašnjak 

Danica, Sedlar Đunđek Ksenija, Sedlar Ivan, Sever Domagoj, Vidoni Nikola, 

Vlaisavljević Daniel. 

Izostanak su opravdali: Debeljak Vladimir i Grudiček Miljenko. 

Osim vijećnika nazočni su bili: Milorad Batinić – gradonačelnik, Branko Putarek i Lidija 

Kozina – zamjenici gradonačelnika, Stanko Rožman, Marina Držaić,  Ljiljana Risek, 

Maja Darabuš, Petra Videc – Upravni odjeli Grada Ivanca, Lana Labaš – Poslovna 

zona Ivanec d.o.o.,  Katica Levanić – vijećnica Županijske skupštine, Mario Kramar – 

Pučko otvoreno učilište „Đuro Arnold“ Ivanec, Hermina Jelić – Upravno vijeće Dječjeg 

vrtića „Ivančice“ Ivanec, Renata Željezić – Dječji vrtić „Ivančice“ Ivanec, Marina 

Grudenić – Gradska knjižnica i čitaonica „Gustav Krklec“ Ivanec, Andreja Loparić – 

VTV i snimatelj VTV-a,  Almira Koren – Sjeverni FM Radio. 

Sjednicu vodi Ksenija Sedlar Đunđek – predsjednica Gradskog vijeća: pozdravlja sve 

nazočne, konstatira da je od ukupno 17 izabranih vijećnika nazočno 15 vijećnika te će 

se donositi pravovaljane odluke.  
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Prije samog početka sjednice predsjednica Vijeća upoznaje vijećnike sa slijedećim: Na 

staklenom „stolu“ nalaze se prijavnice za raspravu koje vijećnici mogu predati do 

zaključenja rasprave – molim vijećnike da svoje prijave i raspravu usklade s novim 

Poslovnikom tj. 1 rasprava po jednoj točki dnevnog reda u svojstvu vijećnika ( 5 minuta) 

ili predsjednika Kluba vijećnika ( 10 minuta).  

Ujedno sam Vas dužna upoznati, sukladno Poslovniku,  da je Međustranačko vijeće 

Gradskog vijeća održalo sjednicu na kojoj su raspravljene točke dnevnog reda 

današnje sjednice, te je Međustranačko vijeće, odnosno predsjednici političkih 

stranaka i predstavnici klubova vijećnika, zauzelo stav,  da je podržalo i suglasno je sa 

svim predloženim odlukama o kojima će Gradsko vijeće danas odlučivati. 

Ujedno molim vijećnike, kako ne bi dolazilo do povrede Poslovnika o radu Gradskog 

vijeća, ako se javljaju za repliku, da to učine u vrijeme izlaganja osobe na čije izlaganje 

repliciraju.  

Replika vijećnika, odnosno odgovor na repliku ne može trajati dulje od jedne minute. 
 

Predsjednica Vijeća za sjednicu predlaže dnevni red primljen uz poziv, s obzirom da 

predlagatelj niti nazočni nemaju prijedloga za izmjenom ili dopunom istog. 

Svih 15 nazočnih vijećnika glasovalo je „za“ predloženi dnevni red te predsjednica 

konstatira da je jednoglasno, s 15 glasova „za“, usvojen sljedeći 

 

D N E V N I    R E D 

Aktualni sat 

1. Zapisnik s 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane 26. travnja 

2018. godine 
 

2. Financijski izvještaj Pučkog otvorenog učilišta „Đuro Arnold“ Ivanec za 

razdoblje 01.01.-31.12.2017. godine 
 

3. Financijski izvještaj Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec za razdoblje 01.01.-

31.12.2017. godine 
 

4. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gradske knjižnice i čitaonice 

„Gustav Krklec“ Ivanec za razdoblje 01.01.-31.12.2017. godine 
 

5. Izvješće o provođenju Akcijskog plana provođenja projekata iz Strategije 

razvoja Grada Ivanca za razdoblje 2014.-2020. godine za 2017. godinu 
 

6. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje siječanj-

travanj 2018. godine 
 

7. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada Ivanca za 
2017. godinu 
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8. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 
2017. godinu 
 

9. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u području socijalne skrbi 
Grada Ivanca za 2017. godinu 
 

10. Odluka o izvršenju Proračuna Grada Ivanca za 2017. godinu 
 

11. Rješenje o imenovanju ravnatelja Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec 
 

12. Oduka o dopuni Odluke o socijalnoj skrbi Grada Ivanca 
 

13. Odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Ivanca za 2018. godinu 
 

14. Odluka o davanju jamstva Pučkom otvorenom učilištu „Đuro Arnold“ 
Ivanec 

 

 

Aktualni sat 

 

Predsjednica Vijeća izvješćuje vijećnika Đula Zdenka, da je njegovo vijećničko pitanje 

proslijeđeno nadležnim službama te da od istog tijela još nismo zaprimili odgovor. 

 

Predsjednica konstatira da, s obzirom na novi Poslovnik, vijećnici su imali obvezu 24 

sata prije početka sjednice dostaviti obrazac za najavu usmenih vijećničkih pitanja. 

Pristiglo je 3 vijećničkih pitanja, a uzimaju se u obzir kronološkim redom kako su 

pristigla.  

 

Pitanja i prijedlozi vijećnika: 

1. Daniel Vlaisavljević: Pitanje se odnosi na izletište Jarki. Imamo informaciju kako 

vlasnik ima niz pokušaja održavanja funkcionalnosti izletišta sa skijalištem a 

isključivo svojim sredstvima i radi toga i dovodi se u pitanje opstanak. Pitanje je 

želimo li mi, sagledavajući činjenicu vrijednosti projekta i za razvoj turizma grada 

Ivanca osim izgradnje prometnice, pomoći vlasniku? Ta pomoć bi uključivala 

logističku potporu kroz Poslovnu zonu, projektni ured i kroz marketing Turističke 

zajednice. Mišljenja smo kako Gradsko vijeće Ivanca u tom dijelu i po tom 

pitanju ne bi trebao imati dvojbi pružanja svake potpore. 

 

2. Daniel Vlaisavljević: Pitanje se odnosi na dio Malezove ulice od potoka Bistrica 

do malog parka (nekadašnja mesnica i krčma „Maček“). Građani su imali 

pritužbe na padanje crijepova s krovova te upućuju pogotovo na opasnost 

tokom zimskog vremena radi snijega. Moli se komunal da sa vlasnicima izvidi 

mogućnost sanacije. 
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3. Ljubica Friščić: Pitanje se odnosi na poplavu na oranicama u Nazorovoj ulici – 

odvojak prema Ivkomu, odnosno Poslovnoj zoni, koja se javlja kod veće kiše 

odnosno nevremena. Tu se nalaze oranice, nasuprot oranica je imanje gosp. 

Čakleca. Uvijek kad su veće kiše kao što je sada u svibnju bilo, 3. i 4. kod 

nevremena, to se niz ovu cestu koja vodi od Elektre, pad je ceste i sve se slijeva 

na te oranice, tako da je preko polovice oranica, a one su dosta duge, bilo 

prekriveno vode. Javlja se šteta i mole građani odnosno vlasnici nekretnina 

gradonačelnika ako može na neki način pomoći da se to stanje izbjegne, da se 

spriječi prije nego nastane. To nije prvi put, već je bilo svašta na tim njivama. 

Uvijek kad se pojavi takva oborina, nevrijeme, uvijek se ponavlja to. 

 

4. Domagoj Sever: Rasvjeta u Lančiću od društvenog doma prema Knapiću, kad 

se planira realizacija, već nekoliko godina je isto u planu? 

 

5. Dalibor Patekar: Prijedlog za gradonačelnika. Stanari u Nazorovoj ulici br. 17-

23, to su one dvije bijele zgrade, dobili su dopis da će se urediti zelena površina 

na kojoj se trenutno parkira tri do četiri automobila te će se postaviti žardinjere 

i zabraniti parkiranje na toj površini. U dvorištu navedenih zgrada je 30 parkirnih 

mjesta, a stanova je 60, već sada nedostaje parkiranih mjesta te u večernjim 

satima problem je naći parkirno mjesto. Stanari traže da se te površine ne urede 

kao zelene površine, već da se urede kao parkirališta gdje će se naplaćivati 

parkiranje  i time omogućiti kvalitetnije parkiranje u dvorištu samih zgrada. 

 

6. Zdenko Đula: Imam pitanje vezano uz status gradskih projekata. Prvenstveno 

me zanimaju ovi projekti koji su prijavljeni kao kapitalni projekti gradnje i 

uređenje trgova i parkova. Pa me zanima u kojoj smo fazi s realizacijom gradnje 

pješačke staze kroz park prema parkiralištu kod Caritasa i otkupom zemljišta u 

gradskom parku. To je osnovni preduvjet da se pristupi daljnjoj izradi projektne 

dokumentacije za glavni gradski trg. Vrijeme ide, šesti mjesec je pa da imamo 

informaciju. 

 

Odgovori na pitanja vijećnika: 

1. Milorad Batinić: Danas sam čuo da je oglašena prodaja izletišta Jarki, ne znam 

iz kojeg razloga. Ono što mogu kazati, koje informacije imamo, a informacije 

sam dobio i od Poslovne zone i od gosp. Harjača s kojim sam se sreo negdje u 

drugom mjesecu u gradskoj vijećnici. Ponovio sam gosp. Harjaču ono što mu 

govorimo dugi niz godina, da se javi Projektnom uredu, odnosno direktorici 

Poslovne zone, od kad je Projektni ured uspostavljen, a i prije toga, gdje će mu 

se objasniti o mogućnosti potpore od strane Poslovne zone i Grada njegovom 

izletištu.  Bili su u nekoliko navrata  na sastancima i kod direktorice i kod ljudi iz 

Projektnog ureda gdje su razgovarali o prijavi na neke projekte. Međutim, koliko 
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imam informaciju, a može potvrditi direktorica Poslovne zone, oni su odustali jer 

uvijek uz te projekte treba i vlastito učešće. Znam i kronologiju priče od 2005. 

godine kad se to intenziviralo, sjećam se još kad sam bio i upravitelj Šumarije, 

gdje mu se išlo na ruku da mu se omogući s južne strane prometnice gdje je 

glavni stup za vučnicu koja je bila.  Samo održavanje same prometnice, ono je 

više servisna prometnica za Ivkom, nerazvrstana cesta, to se nastoji uvijek 

održavati,  u zimskom periodu čišćenje nije dolazilo u obzir jer nema naselja. 

Radi atraktivnosti tog izletišta i potencijala, nije bilo primarno, ali sekundarno i 

on će dobiti određeni benefit,  to je realizacija ovoga projekta cesta Prigorec – 

Šumi, gdje će ići rekonstrukcija. To je ono što Grad može napraviti privatnom 

investitoru odnosno bilo kojem poduzetniku. Dolazio je u Grad, prezentirani su 

mu određeni projekti, određene mjere koje može, međutim nikada nije prihvatio 

suradnju u smislu da ne želi suradnju, nego naprosto očito se radilo o vlastitom 

učešću sredstva koje on, da li nije imao ili ne znam iz kojeg razloga nije mogao.   

Imao je šanse kandidirati se na određena fondovska europska sredstva. 

Privatna investicija, privatni rizik, možda ukoliko nađe dobrog kupca, možda 

netko nađe interes pa će se nešto i realizirati. 

 

2. Milorad Batinić: Što se tiče objekta nekadašnje mesnice i krčme „Maček“, imali 

smo još od 2012. godine, službe su mi pripremile jer ste točno naveli pitanje. 

Postupak od strane upravnog odjela je pokrenut prema tadašnjem vlasniku da 

sanira svoj prostor, međutim za navedeni objekt vodio se sudski spor pa se nije 

moglo to napraviti. Prošle godine je pokrenut postupak od strane komunalnog 

redarstva temeljem Zakona o građevinskoj inspekciji za sanacijom ili rušenjem 

gospodarske zgrade koja je unutar čestice u dvorištu i utvrđeno je da je jedan 

dio zgrade saniran i da ne prijeti opasnost za građane. Uvijek u takvim 

situacijama komunalno redarstvo  pokreće proceduru prema vlasniku da ga se 

upozori na eventualnu opasnost koju predstavljaju ti objekti. Imamo ga u 

proceduri od 2012., pokretalo se u nekoliko navrata. Temeljem vašeg pitana, 

komunalni redar je izašao van da vidi da li predstavlja opasnost, postupit će 

prema Zakonu. 

 

3. Milorad Batinić: Poplave na oranicama u Nazorovoj ulici. To je jedan primjer i u 

samom centru Ivancu, iako takvih primjera ima diljem grada Ivanca i to je 

svakako unatrag nekoliko godina, vremenske nepogode koje nam se dešavaju, 

činjenica je da naša infrastruktura djelomično cestovna, radi se o odvodnim 

cestovnim jarcima, velikih problema imamo i na cestama kojima upravlja 

Županija. Imali smo sada slučaj plavljenja dvorišta i garaža, gospodarskih 

objekata, u Cerju, u Lukavcu itd. Naprosto to je postalo pravilo, tako da smo i 

kod ovoga ovogodišnjega, a bit će pravilo i za ubuduće kod naših nerazvrstanih 

cesta u ovom projektu modernizacije nerazvrstanih cesta svakako će se težište 

stavljati na dio oborinske cestovne odvodnje. Iako ona se ne može u toliko mjeri 

dimenzionirati za prihvat ama baš sve oborinske vode, ali pokušat ćemo na neki 

način sanirati. U Nazorovoj, ono što bi svakako trebalo napraviti, interes Grada 
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je da štiti svoju infrastrukturu. Činjenica je da na toj dionici nema odvodnog 

jarka, ono što nama predstoji, to je izvid Upravnog odjela za komunalne poslove 

da izvidi i vidi i vlasnički dio i morat ćemo ukoliko se odlučimo na taj dio, to je 

značajnija investicija preko 150-200 metara odvodnje napraviti, prekop preko 

prometnice uz pristanak vlasnika s druge strane da možemo propustiti u kanal 

tu vodu. Na žalost, takvih situacija imamo puno i na našim nerazvrstanim 

cestama, a ono kakva je situacija, negdje imamo oborinsku odvodnju, odvodne 

jarke, u dosta slučajeva nema, tako da će se u narednim godinama svakako 

morati o tome povesti više računa i izdvojiti značajnija sredstva da se taj dio 

sanira. Ne mogu u ovom trenutku reči da li ćemo ove godine napraviti, što ćemo 

napraviti i kako jer ukoliko se i kanal iskopa onda će voda stajati u njemu i pitanje 

je u kolikoj mjeri mi možemo sanirati taj dio plavljenja. 

 

Ljubica Friščić: Slažem se s vama. Prije nije bilo toliko plavljenja, ne znam da li 

nije bilo nevremena. Kako ste i rekli, odvodni kanali sa strane ceste ranije je bio 

kanalić i vidi se, ali se to zatrpalo, nestao je kanal, a dolje je i veliki kanal 

Matačina gdje bi mogla ići sva ta odvodnja.  

 

4. Stanko Rožman: Javna rasvjeta u Lančiću, to smo i prošle godine imali u 

programu, imao i ove godine u programu. Čekamo da HEP odradi svoj dio posla 

i da tamo postavi betonske stupove, odnosno rekonstrukciju niskonaponske 

mreže. Prema dostupnim informacijama vjerojatno će to biti ove godine. Ako oni 

to ove godine odrade i mi ćemo naš dio posla odraditi. 

 

Milorad Batinić: Gdje god je moguće nastojimo koristiti HEP-ovu infrastrukturu, 

kao i uvijek do sada. Čekamo rekonstrukciju. Imamo isto, što se tiče same 

infrastrukture s HEP-om, dosta upita od ljudi. Tražimo razumijevanje građana 

da se strpe jer niti ne ovisi o HEP-u Elektri Varaždin, niti o Elektri Ivanec, niti o 

Gradu Ivancu, nego o postupcima javne nabave koji su kasnili dugi niz godina. 

 

Zdenko Đula: Informacija konkretnija, HEP je izradio troškovnik i u postupku 

smo rješavanja imovinsko pravnog odnosa. To nije duga dionica, svega 500 

metara i biti će napravljeno u ovoj godini. To smo stavili u naš plan održavanja 

i riješiti ćemo. Radi se na području Grada Ivanca punom parom, Kaniža je pred 

završetkom, Prigorec je pred završetkom i nema bojazni da se ne radi na 

području grada. 

 

5. Stanko Rožman: Tu se radi o dva prostora koji po svojoj naravi u stvari i jesu 

zelena površina jer se nalaze bočno od tih zgrada i nalaze se tamo gdje bi inače 

trebala biti trava. Upravo zbog toga što su ljudi na neki način to počeli svojatati 

i koristiti kao parkiralište pa čak su i pošljunčali uz nečiji blagoslov tko zna kada. 

Sad smo, prije možda dva mjeseca, dobili prigovore od određenih ljudi, pisane 

predstavke jer ti ljudi koji tamo parkiraju navodno nemaju parkirne karte, ne 

plaćaju kartu, zašto to Grad dopušta i kako je to moguće u centru grada da se 
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dešava. Kad smo dobili takvu prijavu, morali smo reagirati, to nam je posao, 

izaći van, utvrditi situaciju kakva je, stupili u kontakt s ljudima iz Ivkom-a. Nije 

pošteno da jedni stanari plaćaju stanarske karte redovno, parkiraju po 

propisima, a njih nekolicina, dvoje, troje, nećemo imenovati nikoga, pitanje je 

da li uopće imaju parkirnu kartu, mjesečnu, godišnju, stanarsku, bilo kakvu, ali 

tamo redovito parkiraju, tamo su njihovi automobili, a često i po principu tko prvi 

njegova djevojka pa onda tamo ima malo svega i svačega. Tamo su septičke 

jame tako da ne možemo dignuti rubnjake i spriječiti dolazak rubnjacima na tu 

zelenu površinu, nego smo išli na žardinjere, dvije,  posijati ćemo travu i to ćemo 

vratiti u zelenu površinu tako da spriječimo bilo kakve nesuglasice, svađe. 

  

Dalibor Patekar: Većina stanara je za da se tu naprave parkirna mjesta i da se 

parkira. Žardinjere će biti problem kod pražnjenja septičkih, a bit će i problem i 

kod dovoženja drva jer neki ljudi se još griju na drva. Tko će micati te žaridnjere? 

To je u tom trenutku uvijek problem. 

 

Milorad Batinić: Pitanje je što želimo. Činjenica je da u sklopu određenih 

stambenih blokova nedostaje zelene površine i cilj je imati što više zelenih 

površina, a što manje asfalta. Naša Odluka o komunalnom redu vrlo jasno 

definira i postupanje ukoliko se građani griju na kruta goriva. Ne bi se smjelo 

dozvoliti deponiranje ogrijeva. Što se tiče čišćenja septika, to je više tehnikalije 

i to nije nikakav problem. Svakako ćemo odreagirati, nećemo betonirati ili 

asfaltirati nego će se urediti zelena površina na tim mjestima. Prema izračunima 

kad smo odrađivali parkiranje u sklopu stambenih blokova da ima više nego 

dovoljno mjesta za sve stanare. Postoje javna parkirališta i mogućnost 

parkiranja na ostalim parkiralištima u blizini, 100 metara dalje, ni jedno 

parkiralište nije dalje. Nikako nećemo nauštrb zelenih površina betonizirati i 

asfaltirati područja oko toga. Pitanje ukoliko jedna stambena jedinica ima dva ili 

tri vozila onda nema za sve, onda će se morati snaći na javnom dijelu 

parkirališta. 

 

Stanko Rožman: Upravo zbog toga je uvedena Pravilnikom stanarska karta. 

Stanari mogu parkirati prvenstveno na parkiralištu koje se drži njihove zgrade, 

međutim ako su ta mjesta popunjena, oni mogu koristit bilo koje javno parkirno 

mjesto iste zone. Upravo zbog toga je uvedena stanarska karta. 

 

6. Milorad Batinić: Što se tiče realizacije, ove godine ono što je u proračunu, znači 

uređenje kino trga radovi bi trebali početi u ponedjeljak, nabava je provedena. 

Cilj je da radovi završe što prije. Uređenje šetnice koja  po projektu uređenja ide 

točno uz rub parcele i gradske i vlasnika Bojana Brezovca, postoje problemi oko 

rješavanja imovinsko pravnih odnosa. Isto tako, problema ima i što se tiče 

samog uređenja trga, ali mislim da nisu nerješivi. I ove godine u proračunu je 

izvedba glavnog projekta za uređenje trga. Radi se na dobivanju lokacijske 
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dozvole da bi se uopće moglo krenuti u proceduru rješavanja imovinsko pravnih 

odnosa i za jedan i za drugi projekt. 

 

Više nije bilo pitanja vijećnika pa predsjednica zaključuje aktualni sat i prelazi na točke 

dnevnog reda. 

 
 

TOČKA 1. 

Zapisnik s 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane  

26. travnja 2018. godine 

 

Na upit predsjednice da li ima primjedaba na Zapisnik, istih nije bilo pa se prelazi na 
glasovanje. 
 
Nakon provedenog glasanja predsjednica Vijeća konstatira da je Zapisnik s  12. 

sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane 16. travnja 2018. godine, bez 

primjedaba, jednoglasno s 15 glasova „za“ usvojen. 

 

 

TOČKA 2. 

Financijski izvještaj Pučkog otvorenog učilišta „Đuro Arnold“ Ivanec za 

razdoblje 01.01.-31.12.2017. godine 

 

Otvorena je rasprava. 

Predsjednica Vijeća konstatira da je prijavu za raspravu po ovoj točki dnevnog reda  

podnio vijećnik Zdenko Đula. 

Zdenko Đula: U financijskom izvještaju upada u oči podatak o značajnom iznosu na 

stavci 4255 zakupnine i najamnine u iznosu od 626.111 kuna. Ako bi to podijeli na 

godišnje razdoblje, to je 12 mjeseci, to je nešto više od 50.000 kuna najamnine. Samo 

molim da mi se objasni što je  konkretno u najmu, na koje se to prostore odnosi jer to 

nije mali novac. 

Mario Kramar: Auto škola Pučkog učilišta „Đuro Arnold“ ima jedan ugovor s 

instruktorima po kojima oni svoje auto daju za nastavu auto škole. Nastava se provodi 

na bazi njihovih automobila. Ugovorni odnos s instruktorima je sljedeći, dakle od 

ukupno uplaćene auto škole 28,5% dobiva Učilište, od tog dijela Učilište još njima plaća 

satove vožnje, 10 kuna po satu, a ostatak služi za isplatu plaće instruktorima te za sve 

troškove vezane uz održavanje vozila i sve ostale stvari. Kad se uzme broj vozila kojih 

imamo ukupno 5 i kad se uzme broj sati, onda su to dosta značajni iznos. Ti iznosi su 

cca 330.00¸0 samo što se tiče ovog najma. Drugi dio od ovih 600.000 odnosi se na 
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najam filmova. Distributeri nama, već sam to jedanput na jednoj sjednici Gradskog 

vijeća govorio, to je jedan rekao bih, lopovski biznis. Ako hoćete pokazati filmove od 

npr. Blitza ili bilo koga drugoga, od ukupno prodanih karata, nakon što se plati porez, 

oni vam uzmu 50%. Izračunajte, dakle, koliko je to bilo prihoda, 50% je njihovo. Sve 

kad se zbroji, auto škola plus kino to je potpuno neisplativo, dobijete taj iznos od cca 

600.000 kuna. Od toga iznosa koji imate mali dio samo odlazi na najamninu jer 

nemamo vlastiti prostor. Plaćamo cca 50.000 kuna Poljoprivrednom poduzeću za 

najam prostora u kojem je uprava Učilišta. To je taj iznos. Najam vozila, najam filma i 

najamnina za prostor..  

Više nije bilo prijavljenih za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi se 

na glasovanje. 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15  nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Prihvaća se Financijski izvještaj Pučkog otvorenog učilišta „Đuro Arnold“ Ivanec 

za razdoblje 01.01. – 31.12.2017. godine. 

 

 

 

TOČKA 3. 

Financijski izvještaj Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec za razdoblje  

01.01.-31.12.2017. godine 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijava za raspravu te 

se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15  nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Prihvaća se Financijski izvještaj Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec za razdoblje 

01.01. – 31.12.2017. godine. 
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TOČKA 4. 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gradske knjižnice i čitaonice  

„Gustav Krklec“ Ivanec za razdoblje 01.01.-31.12.2017. godine 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijava za raspravu te 

se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15  nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Prihvaća se Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gradske knjižnice i 

čitaonice „Gustav Krklec“ Ivanec za razdoblje 01.01. – 31.12.2017. godine. 

 

 

TOČKA 5. 

Izvješće o provođenju Akcijskog plana provođenja projekata iz Strategije 

razvoja Grada Ivanca za razdoblje 2014.-2020. godine za 2017. godinu 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijava za raspravu te 

se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15  nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Prihvaća se Izvješće o provođenju Akcijskog plana provođenja projekta iz 

Strategije razvoja Grada Ivanca za razdoblje 2014. – 2020. godine za 2017. godinu. 

 

 



11 
 

 

TOČKA 6. 

Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje  

siječanj-travanj 2018. godine 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijava za raspravu te 

se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15  nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 Prihvaća se Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje 

siječanj – travanj 2018. godine. 

 

 

 

TOČKA 7. 

Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi  

Grada Ivanca za 2017. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijava za raspravu te 

se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15  nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada 

Ivanca za 2017. godinu. 
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TOČKA 8. 

Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u sportu  

Grada Ivanca za 2017. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijava za raspravu te 

se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15  nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u sportu Grada 

Ivanca za 2017. godinu. 

 

 

 

TOČKA 9. 

Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u području socijalne skrbi  

Grada Ivanca za 2017. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijava za raspravu te 

se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15  nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u području socijalne 

skrbi Grada Ivanca za 2017. godinu. 
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TOČKA 10. 

Odluka o izvršenju Proračuna Grada Ivanca za 2017. godinu 

 

Uvodno obrazloženje podnio je Milorad Batinić. Rekao bih da smo uspjeli preživjeti. 

prvenstveno u drugoj polovici godine kad smo dobili i potporu od Ministarstva financija 

temeljem prihoda jer su nam protekloj godini prihodi od prireza i poreza na dohodak 

bili manji od planiranih, bio je pad prihoda od poreza na dohodak i prireza. Međutim, 

izravnanjem, poravnanjem do iznosa prispjelih sredstava u 2016. uspjeli smo završiti 

godinu, činjenica je s minusom, ali već godine je uključen povrat tog minusa manje 

realiziranih prihoda, tako da ova godina ide dosta dobro, izvršenje proračuna ide 

prema planu, prema dinamici i nadam se da će do kraja godine biti u skladu s time. 

Najavljujem u drugoj polovici šestog mjeseca rebalans, onda će biti malo više osvrta 

na realizaciju i 2017. godine. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijava za raspravu te 

se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15  nazočnih vijećnika 

glasalo „za“, uz napomenu da je za donošenje ove Odluke sukladno članku 36. stavka 

2. Zakona o lokalnoj samoupravi i Statutu Grada Ivanca, potrebna je natpolovična 

većina svih vijećnika,   te je jednoglasno donijeta Odluka o izvršenju Proračuna Grada 

Ivanca za 2017. godinu, KLASA: 400-05/18.01/02, URBROJ: 2186/12-04/16-18-6, 

koja je u prilogu ovog Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 

 

 

TOČKA 11. 

Rješenje o imenovanju ravnatelja Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec 

 

Uvodno obrazloženje podnosi Milorad Batinić: O tome smo informirali vijećnike na 

prethodnom Vijeću i na međustranačkim sastancima. Prijedlog je Upravnog vijeća za 

imenovanje ravnatelja gđa. Milena Golubić, naša vijećnica. Predlažem da vijećnici 

podrže ovo rješenje i želio bih ovom prilikom zahvaliti sadašnjoj v.d. ravnateljici gđi. 

Divjak, na dva mandata, na osam godina dobrog, kvalitetnog rada, zadržavanje 

standarda, a jednako tako vjerujem da će i nova ravnateljica uspješno nastaviti voditi 

vrtić. Ima iskustva u tri mandata ravnateljica od prije, vjerujem na zadovoljstvo 

prvenstveno i djece ivanečke, a i roditelja. 

Otvorena je rasprava. 
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Predsjednica konstatira da je prijavu za raspravu po ovoj točki dnevnog reda podnio 

vijećnik Domagoj Sever. 

Sever Domagoj: Ispred Kluba vijećnika zahvalio bih se dosadašnjoj ravnateljici Divjak 

na svim programima, projektima i nagradama koje je vrtić ostvario u proteklih osam 

godina, od energetske obnove, uvođenje jasličke skupine, novih programa i budućoj 

ravnateljici želim puno uspjeha u radu. 

Više nije bilo prijavljenih za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi se 

na glasovanje. 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je od 15  nazočnih vijećnika 

12 vijećnika glasalo „za“, a 3 vijećnika bila su „suzdržana“, te je s 12 glasova donijeto 

 

R J E Š E NJ E 

o imenovanju ravnatelja 

 

 

1. MILENA GOLUBIĆ, odgajatelj predškolske djece, iz Ivanca, Akademika Mirka 

Maleza 35, imenuje se za ravnatelja ustanove: Grad Ivanec Dječji vrtić 

IVANČICE, na mandat od četiri (4) godine. 

 

2. Mandat imenovane započinje 25. svibnja  2018.  godine. 

 

3. Ovo Rješenje  stupa na snagu danom donošenja,  a objaviti  će se u Službenom 

vjesniku Varaždinske županije. 

 

4. Danom stupanja na snagu ovog Rješenja prestaje važiti Rješenje o imenovanju 

privremenog ravnatelja („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 28/18). 

 

 

Milena Golubić: Zahvaljujem vam se na ovom ukazanom povjerenju koje ste mi dali. 

To je veliki izazov za mene, pogotovo u današnje vrijeme kada smo svi manje-više 

osjetljivi i želimo sve najbolje za naše mališane. Svi me vrlo dobro poznajete godinama, 

moj dugogodišnji rad od 34 godine u ovoj dječjoj ustanovi, što u radu s djecom, što kao 

ravnatelj u tri mandata. Nadam se da ove izazove koji su pred nama ću slijediti, bit ću 

ustrajna, bit ću dosljedna, pridržavat ću se svih zakonskih regulativa. Posebno želim 

imati dobru i lijepu suradnju sa gradskom upravom, što sam uvijek i imala i nikada 

nismo došli niti u jednu konfliktnu situaciju. Moje iskustvo u radu s djecu  predškolskog 

odgoja unijet ću u svoj rad kao ravnatelja i zaista ću uložiti sve svoje snage u razvoj i 

prosperitet predškolskog odgoja na području grada Ivanca. 
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TOČKA 12. 

Oduka o dopuni Odluke o socijalnoj skrbi Grada Ivanca 

 

Uvodno obrazloženje podnio je Milorad Batinić: Radi se djelomično o usklađivanju s 

Pravilnikom o pravima iz socijalne skrbi, što se tiče sufinanciranja u dijelu pričuve. 

Onima kojima se plaća i stanovanje. U članku 3. ono što je novina, a to je svakako 

potpora za opremanje naše djece kod polaska u prvi razred osnovne škole , iznos od 

700,00 kuna po djetetu svakako će biti doprinos i budžetu i jedan dobar star upe za 

roditelje, a i za prvašiće. Molim gradske vijećnike da to podže. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijava za raspravu te 

se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15  nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijeta 

 

ODLUKA O DOPUNI  

ODLUKE O SOCIJALNOJ SKRBI GRADA IVANCA 

 

 

Članak 1. 

 

 U Odluci o socijalnoj skrbi Grada Ivanca („Službeni vjesnik Varaždinske 

županije“ br. 18/15), u članku 17. iza riječi „odvodnju“ stavlja se zarez i dodaju se riječi 

„zajedničku pričuvu“.  

 

Članak 2. 

 

 U članku 19. dodaje se novi stavak 4. koji glasi:  

 

„Pravo na plaćanje punog iznosa troškova najma ostvaruju, iznimno, zbog 

teških uvjeta stanovanja i života, obitelji koje stambeno zbrinjava Grad Ivanec.“ 

 

 Dosadašnji stavak 4. postaje stavak 5. 

 

 

Članak 3. 

 

U članku 25. dodaje se novi podstavak 7. koji glasi:  

 

„ - potporu za opremanje djeteta kod polaska u prvi razred osnovne škole“. 
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Članak 4. 

 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije. 
 

 

 
 

TOČKA 13. 

Odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Ivanca za 2018. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijava za raspravu te 

se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15  nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijeta 

 

O D L U K A 

o dodjeli javnih priznanja Grada Ivanca za 2018. godinu 

 

I. 

 Gradsko vijeće Ivanec dodjeljuje javna priznanja za iznimna dostignuća i 

doprinos od osobite važnosti za razvitak i ugled Grada Ivanca, za 2018. godinu. 

 

 

II. 

 

Plaketa Grada Ivanca dodjeljuje se;  

• Udruženje hrvatskih obrtnika Ivanec - za  izniman doprinos gospodarskom 

razvitku Ivanca i ivanečkoga kraja 

• Vatrogasna zajednica grada Ivanca – za iznimnu požrtvovnost, humanost i 

dobrovoljni rad u spašavanju ljudi i materijalnih dobara 
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III. 

 

Mala plaketa Grada Ivanca dodjeljuje se: 

 

• Plesni klub Ivančica – za iznimne rezultate u radu s djecom i promidžbu grada 

Ivanca na nacionalnoj i svjetskoj razini 

• ekipa učenika Osnovne škole Ivana Kukuljevića Sakcinskog, Ivanec s prof. 

Ivanom Matić - za izvanredne rezultate na natjecanjima u znanju i poticaj 

izvrsnosti 

 

IV. 

 

Zahvalnice Grada Ivanca dodjeljuju se:  

 

• dr. sc. Suzana Jagić – za izvanredan doprinos znanstvenim istraživanjima i 

stručnoj valorizaciji povijesti Ivanca i ivanečkoga kraja 

• Ivanečki klub kolekcionara  – za doprinos čuvanju izvorne baštine i publicističku 

djelatnost na promicanju povijesti ivanečkoga kraja 

• Glumačka družina Komedijaši, Stažnjevec – za 10. godišnji kulturni rad na 

popularizaciji pučkog teatra i izvorne komedije 

 

Nagrada „Volonter godine“ dodjeljuje se:  

• Marijan Friščić, planinar i amaterski fotograf – za nesebičan doprinos promidžbi 

rada civilnih udruga i društvenog života grada Ivanca 

 

V. 

Priznanja Grada Ivanca dodijelit će se na svečanoj sjednici Gradskog vijeća Grada 

Ivanca u povodu obilježavanja Dana grada. 

 

VI. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije. 
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TOČKA 14. 

Odluka o davanju jamstva Pučkom otvorenom učilištu  

„Đuro Arnold“ Ivanec 

 

Uvodno obrazloženje podnio je ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta „Đuro Arnold“ 

Mario Kramar: Na početku krize, 2009. godine,  Učilište je bilo financirano od strane 

Grada Ivanca sa 480.000 kuna za redovitu djelatnost, ne investicije nego redovitu 

djelatnost. Nakon toga je nastupila kriza, pao je proračun, Učilište je najviše dobilo po 

repu, najprije minus 200.000 kuna, pa sve niže, niže. Naravno da u toj čitavoj priči 

morate naći određene modele preživljanja. Zakonski nam je oduzeta glazbena škola 

2014. godine, pa nam je tu pao prihod za dodatnih cca 400-500.000 kuna. Onda smo 

krenuli u otvaranje ugostiteljskog biznisa, to nam je jedino što nam je ostalo da 

možemo biti solventni. To je dobro krenulo do trenutka dok nije sve palo u vodu nakon 

što je objekt opožaren. Intencija je bila da mi stvorimo uvjete samoodrživosti ustanove, 

da Učilište više neće ovisiti o gradskom proračunu, nego da bude jednostavno 

samoodrživo. To možemo jedino kroz nekakve biznise koji nose nekakve novce. Niti 

jedno Učilište, niti jedna ustanova u Republici Hrvatskoj se ne financira na takav način 

kako se financira Učilište. Mi smo jednostavno primorani ići u investicije i stvarati 

materijalne i tehničke uvjete za proširenje naših osnovnih djelatnosti. Od prodaje 

tečajeva se živjeti ne može jer ljudi nemaju novaca i ljudi masovno nisu zainteresirani 

za te stvari. Jedino što ide na tržištu to je auto škola  i ono što nam je pokazalo iskustvo 

ugostiteljstvo. Kino dvorana koju smo završili krajem 2016. godine i koja je krenula 

2017. godine davala nam je nekakve nade da će se stvari poboljšati. Međutim, ta prva 

godina je bila vrlo interesantna. Najprije je bio veliki bum, sad polako interes pada. Ne 

moram vam reči da npr. jedna predstava Kerekeš teatra košta cca 14.000 kuna, ljudi 

kažu dajte pozovite kazalište nekakvo, dajete predstavu, pa kako ćemo isfinancirati 

nešto što košta 14.000 kuna sa 178 mjesta u dvorani i kartom od cca 50 kuna. Na koji 

način ćemo to napraviti? Mi bi automatski išli u minus. Ne možemo ići u minus jer ne 

možemo preživljavati. Ono što je potrebno, započeli smo taj jedan investicijski ciklus 

da stvorimo određene uvjete. Napravili smo kino dvoranu uz kreditne investicije, 

nabavili smo dio opreme i to sad ide. Međutim da bismo privukli još više ljudi i da bismo 

na izvjestan način taj kulturni  moving   povećali moramo nekakve druge sadržaje 

ponudi, a da  da bi  ponudili,   moramo imati prostora. Ono što je nama sad najbliže a 

to je prostor unutar kina. Iako to nije naš prostor, ali ga Učilište koristi od nekad. To je 

prostor u vlasništvu Poljoprivredne zadruge, to je praktički nešto što koristimo oduvijek. 

Poljoprivredno poduzeće nema ništa protiv da se to dalje koristi. Da bismo ga 

oplemenili, upotrijebili u neku ugostiteljsku svrhu, pružili neki drugi sadržaj i turistički i 

kulturni, hoćemo napraviti nekakvu zanimljivu situaciju u tom dijelu koja će se sad 

nadovezati na trg, moramo uzeti kreditna sredstva jer nemamo mogućnosti to 

isfinancirati. Da bismo dobili kredit moramo dobiti jamstvo Grada Ivanca jer nam kredit 

nitko neće dati, budući da smo već dosta zaduženi. Namjera je s tim kreditnim 

sredstvima završiti tu čitavu priču. Nabrojao sam što sve namjeravamo kaniti napraviti, 

završiti  i urediti, adaptirati ulazni hol kino dvorane, urediti projekcijsku prostoriju, urediti 
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i adaptirali podrumske prostore za glumce u kojima je vlaga došla do stropa, otpada 

žbuka. Kad ljudi dođu, stid nas je unutra ih voditi. Želimo dovesti objekt u Nazorovoj 

46  u visoki rohbau stupanj tako da ga možemo, u dogovoru s Gradom jer je to gradski 

objekti, već smo uložili 370.000 kuna naših sredstva u to, da li ćemo ga dati u najam 

ili će Grad odlučiti da ide u prodaju ili u neke druge svrhe. U principu želimo da s tom 

jednom investicijom koja iznosi 1.400.000 kuna kad se sve to zbroji, smatramo da 

ćemo stvoriti takve uvjete da ćemo moći barem preživljavati na jedan odgovarajući 

način s tim načinom financiranja. Učilište, ako vas brine i ako vas brojke koje ide prema 

Učilištu, ne idu nama za redovito poslovanje, to će sve ostati zapravo Gradu Ivancu, 

to su sve nekakve nekretnine koje će biti dugoročno u upotrebi građanima grada 

Ivanca. Ako pogledamo situaciju kino dvorane, koliko se ljudi vrti, samo na bazi 2017. 

godine možemo reči sljedeće: bilo je ukupno kroz kino dvoranu je prošlo, ono što je 

preko karata evidentirano, na filmskim projekcijama 18.255 ljudi, na kazališnim i 

ostalim bilo je 6884, sve skupa kad se zbroji preko 24.500 ljudi. Ako sad od tih 24.500 

ponudimo nekakve druge sadržaje koje bi mogli koristiti i naravno platiti, onda bi to 

nama bio zaista jedan interesantan, zanimljiv biznis. U 2017. godini uspjeli smo odigrati 

423 filmske projekcije i bila su 154 različita filmska naslova. Od toga 42 predstave 

filmske su bile besplatne, radilo se o dokumentarnom, animiranom i baštinskom filmu. 

Bilo je 13 kazališnih predstava, od čega je 7 besplatnih dječjih predstava. Imamo jako 

dobru suradnju s Dječjim vrtićem „Ivančica“ Ivanec. Bilo je 16 ostalih besplatnih 

događanja, to su različiti koncerti, predstavlja knjiga, godišnje manifestacije udruga, 

plesne manifestacije itd. Očito je ta dvorana u funkciji i na izvjestan način je 

prepoznata, ali još uvijek nudi premalo sadržaja da bi taj prihod bio značajan za rad 

Učilišta. Taj biznis prikazivanja filmova nikako nije učinkovit, to je zapravo jedna vrlo 

interesenata stvar i uglavnom se subvencionira od strane drugih jedinica lokalne 

samouprave. Mi ne idemo na to, idemo na to da sami, ali uz druge te nekakve sadržaje, 

funkcioniramo i pokušamo vidjeti da li će to dugoročno funkcionirati. Postići jednu 

samoodrživost. Molim vas da glasate za to jamstvo  i da uzmemo taj kredit i riješimo 

konačno i završimo taj krug i da končano Učilište dobije svoje prostore u kojima može 

funkcionirati. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da su za ovu točku dnevnog reda podnijete dvije prijave za 

raspravu, i to vijećnici Dalibor Patekar i Zdenko Đula. 

 

Dalibor Patekar: Molim dodatno objašnjenje. Na kredit rekonstrukcija, adaptacija 

poslovnog objekta Učilišta, nabava informatičke i svjetlosne opreme. Zanima me koja 

je to informatička, a koja je svjetlosna oprema i iznos tih oprema. 

 



20 
 

Mario Kramar: Radi se o reflektorskoj opremi, miksetama, auto miskete, video miksete, 

različiti Switch i različitim elektronskim poveznicama da sve funkcionira iz jednog 

centra. Ovo što sad postoji, to je posuđena oprema, nije plaćena. Kad su se u prijašnjoj 

tranši radili troškovnici oni su iz razloga što oni koji su ih radili nisu uzeli u obzir to što 

je potrebno, bili su potkapacitirani i nismo mogli to dobiti u naše vlasništvo. Moramo to 

sada nabaviti. Vrijednost elektronske opreme je jako skupa. Jedan filmski projekt košta 

između 600 i 700.000 kuna, sva ostala oprema je izuzetno skupa. To je sad ono što je 

praktički, zahtijevao sam od ljudi koji su radili te troškovnike da se više ne dogodi da 

uđemo u jednu investiciju pa da vidimo da smo kratki za 20 ili 30%, koliko smo bili 

kratki u prvom slučaju, nego da se ona napravi do kraja i da se konačno riješi da to 

bude kako treba. 

 

Zdenko Đula: Moje pitanje je više dvojba oko mogućnosti da će Pučko otvoreno učilište 

moći i povećanjem svojih prihoda po osnovi ugostiteljstva financirati te troškove 

kredita. Bojim se da će to pasti na leđa Grada, da će to Grad platiti. U narodu bi ljudi 

rekli da Grad otvara krčmu. 500.000 kuna investicija u uređenje i opremanje hola kino 

dvorane je upravo to. Svjestan sam da to može donijeti vama prihod i moglo bi, ali 

vremena su se promijenila, to bi značilo daljnje zapošljavanje nekih novih ljudi i pitanje 

je da li ćete vi ostvarivati i dalje toliki prihod kako ste ostvarivali u Retro baru, to su bila 

neka druga vremena. Kafići u Ivancu ne posluju baš dobro općenito, rijetki su ti koji 

ostvaruju neki značajni profit. Prema vašem planu zapošljavanja tu je planirano 

zaposliti voditelja ugostiteljstva i još dvoje konobara, to su dodatni troškovi i u krajnjoj 

liniji i još je to ulaganje u prostor koji nije vlasništvo niti Pučkog otvorenog učilišta niti 

Grada Ivanca. Upitno je, znači taj ugovor o najmu da li postoji, na koliko godina je 

potpisan, da li taj ugovor pokriva i ovo ulaganje u opremanje prostora ili ne. 500.000 

kuna je značajni iznos. Ovih 300.000 kuna koji su u kreditu namijenjeni za 

rekonstrukciju i uređenje prostora u Nazorovoj 46, vi ste dobili 970.000 kuna odštete 

od osiguravajuće kuće. Sami ste rekli da ste utrošili 370.000 kuna, sa 600.000 ste 

pokrili gubitak koji ste ostvarivali proteklih godina. Novac za obnovu onog dolje objekta 

dalje nema. Onaj objekt smatram, to sam već prije rekao, to je potpuno promašena 

investicija da se on obnavlja, treba ga srušiti do temelja i tu sagraditi neki primjereni 

objekt koji će biti, to je relativno blizu centra grada, ili rušenje ili prodaja nekom jer ono 

je neupotrebljivo za neku ozbiljniju svrhu. Na žalosti, to je utrošenih 370.000 i još želite 

300.000 kuna uložiti. Meni, na žalost, to ne izgleda dobro i ne mogu podržati ovakvo 

kreditno zaduženje Pučkog otvorenog učilišta. 

 

Mario Kramar: To je konstatacija njegova, nemam što na to reči.  Nemamo neki 

ugovorni odnos s Poljoprivrednim poduzećem, zapravo nismo mogli to imati u smislu 

toga jer moramo vidjeti da li ćemo moći dobiti kredit. To ćemo tek vidjeti kako bi se 

investicija kretala u odnosu na naš nekakvi međusobni ugovor.  Što se tiče 

funkcioniranja Učilišta, prihod po sadašnjoj osnovi  nisu doveli, ako se uzme situacija 

s osiguranjem. Dakle, oni  nikako nisu dostatni da se isfinancira funkcioniranje Učilišta.  

S druge strane, ako bi Grad preuzeo Učilište komplet sa svim ljudima, sad to nije slučaj 
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jer smo mi na tržištu, onda bi to i skuplje Gradu bilo, puno skuplje. Npr. Knjižnica koja 

ima samo 2,5 čovjeka, ona košta negdje oko 600.000 kuna godišnje. Nas ima trenutno 

deset, prema tome, ako uzmete, odvagnete, onda je bolje da ustanova ide u jednu 

situaciju pokušaja samoodrživosti i polako se skidati s proračuna jer je već dovoljno 

skinuta, za redovito poslovanje govorim, ne investicije i vidjeti da li će to funkcionirati. 

Nisam Petar Pan niti Nostradamus da mogu reči šta će se događati, jer je Hrvatska 

takva zemlja u kojoj je moguće dijametralno suprotna  situacija  u  roku 24 sata. Treba 

imati nadu i treba vjerovati  u bolju budućnost. 

 

Predsjednica konstatira su podnijete dvije replike na izlaganje, i to od strane Ljubice 

Friščić i Daniela Vlaisavljevića. 

 

Ljubica Friščić: Slušajući izlaganje gosp. Kramara, a i od ranije dok sam još bila članica 

Upravnog vijeća, znam da je gosp. Kramar jako dobar poslovni čovjek i da želi dobro 

za naš grad, ima i snage i želje koliko vidimo iz izlaganja, da se uhvati u koštac s ovim 

problemima. Mislim da je red da se da podrška ovome, naročito kad spominje  suradnju 

s Dječjem vrtićem. Ja sam baka i znam koliko su djeca vesela kad idemo u kino. 

 

Daniel Vlaisavljević:  U samom svojem izvorištu ste rekli problem zbog čega ćemo mi 

biti suzdržani.  Vaša osobna funkcija, esencija Pučkog otvorenog učilišta  nije otvaranje 

kafića, to je jedno. Drugo, vrlo zločesto, ne košta 2,5 čovjeka 600.000 kuna Grad 

Ivanec, nego Knjižnicu. 

 

Mario Kramar: Nisam ja govorio o tome. Samo sam usporedio. 

 

Daniel Vlaisavljević: Jeste. Insinuirali ste. 

 

Milorad Batinić: Tu se prvenstveno radi o odabiru mogućnosti da li nešto želite ili nešto 

ne želite. Bila je velika dilema što sa kinom. Kino se bilo zatvorilo i kad se razgovaralo 

o tome, ravnatelj se konzultirao preko Upravnog vijeća i sa mnom o Retru, da li otvoriti 

kafić, da li preuzeti kafić, upravo radi dodatnog prihoda. Kad se pogleda ova statistika 

koliko se financijski prije potpomagalo Učilište, došli smo i s programima Učilišta koji 

su bili minimalno sufinancirani neki programi, zajedno s auto školom, kroz Retro, 

mislim da smo došli do nula kuna ili nešto praktički beznačajno. Cilj je bio postaviti 

Učilište da bude samoodrživo u najvećoj mogućoj mjeri koliko može. Zašto? 

Prvenstveno ono što je bilo rečeno za kino se godišnje izdvajalo za kino prikazivačku 

djelatnost preko 200.000 kuna. Moramo se vratiti malo unatrag da bi vidjeli u kom 

smjeru se išlo. Samo kino prikazivačka djelatnost financirala se s 200.000 kuna, pa su 

se financirali programi. Danas o ovome što je, ne bi trebali i razgovarati da se nije desio 

nesretan slučaj, namjeran, na žalost policija još uvijek nije uspjela pronaći odgovorne 

za taj sramotan, podmukao čin. Danas ne bi uopće imali potrebe razgovarati o ovom 
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kreditnom zaduženju, ne bi trebalo jamstva. Sada grad vraća i kredite za kino dvoranu, 

vraćat će i ovo, do one faze kad se stvore elementi da Učilište prihoduje, sukcesivno 

će se prebacivati rata i kino dvorane i ovoga sada dijela s Grada na Učilište. Vi govorite  

opremanje hola kino dvorane, jednim dijelom je to uređenje i ugostiteljskog dijela, ali 

isto tako zaboravljamo da ulaz u kino, imali smo i prezentaciju toga dijela, neće biti tu 

gdje se ulazi u Učilište, nego će biti s terase. Mora se urediti prijemni dio, garderoba, 

prihvat gostiju, naplata ulaznica, moramo tome dodatku dati jedan normalan izgled 

kako kino izgleda. U produžetku prema zapadu gradit će se ugostiteljski sadržaj, 

kakvog tipa, što, kako, to je na ravnatelju. Ne znam da li postoje iole modernije kino, 

naše kino je među top kinima u Republici Hrvatskoj, da li postoji negdje neki sadržaj 

bez ugostiteljske ponude. Da li postoji bez prodaje grickalica? Morate to negdje imati, 

ne možete u onom uskom prolazu, komunikacijskom holu prodavati, kao što se radi 

sada. Nije svih 500.000 za kafić. Što sa Retrom? Ne, nikako, ni u kojem slučaju srušiti 

jer onda tek neće vrijediti ništa. Vrijed će isključivo zemljište. Sada ovako vrijedi vodni 

doprinos, vrijedi komunalni doprinos potencijalni i sve ono što je u njega uloženo. 

Zamijenjeno je krovište u dijelu gdje je trebalo, krov potpuno, statički jugoistočni dio da 

se stabilizira, da se podovi urede. Ukoliko će se procijeniti da se taj prostor dade u 

višegodišnji zakup, najam ili što već, jednostavnim rječnikom raspolaganje o tome ćete 

svakako biti kao vijećnici upoznati. Smatram da Ivanec zaslužuje, građani Ivanca i 

okolice zaslužuju takvo kino, zaslužuju sve ove sadržaje i nije jednostavno dići ruku za 

nešto što nemaš u perspektivi, viziju. Nisam pobornik, nisam nikada bio ni kao fizička 

osoba, ne kao gradonačelnik, da je bolje ništa ne raditi da ne bi eventualno pogriješio. 

Pozivam da podržite ovo jer ovo je za budućnosti Učilišta, jednako tako i kvalitetnija 

usluga građanima, posjetiteljima kino predstava, kazališnih predstava i djeci i svim 

građanima. Imajte malo nade u samoga sebe i donesite odluku da to podržimo. 

 

Predsjednica konstatira da se za repliku javio vijećnik Domagoj Sever. 

 

Domagoj Sever: Bio sam predsjednik Upravnog vijeća Pučkog otvorenog učilišta kad 

smo donosili odluku o otvaranju Retro i moram reči da sam bio zajedno s ravnateljem         

bez razmišljanja za to otvaranje i mislim da se to pokazala kao jako dobra odluka. 

Jedino što je sporno meni u ovoj odluci, shvaćam napor ravnatelja da stabilizira 

financiranje Pučkog otvorenog učilišta, onda je auto škola nosila još više nego što nosi 

danas i drugačije je bilo. Ono što je meni sporno u ovoj cijeloj ovoj priči je pravni odnos, 

ulaganje u imovinu koja nije u vlasništvu Pučkog otvorenog učilišta odnosno Grada. 

Da se uredi prije pravni odnos  Poljoprivrednom zadrugom i da se onda donese ta 

odluka, podržao bih je onda bez razmišljanja. Mislim da je čak i ova cjelina zatvaranje 

cjeline, kino dvorana s kafićem, cijela priča, puno bolje drži vodi i stvarno sam za nju, 

ali zbog neuređenih pravnih odnosa, na žalost glasat ću suzdržano 
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Milorad Batinić: Koliko imam informaciju od ravnatelja, kad smo razgovarali još prošle 

godine ili prije nego smo uopće išli ulagati u kino dvoranu, da li je još 15 godina ugovor 

ili kako. To je pitanje što je prije kokoš ili jaje, to može tako gledati. Da li prije ishoditi 

suglasnost za zaduženje kad imaš nešto kada mogu potvrditi idem investirati ili prije 

ići na to, hajdemo sklopiti ugovor pa ne dobijem suglasnost pa onda što smo sklapali, 

za što. Postoji praksa, kako na koji način, investiranje procijenjene vrijednosti i već je 

naznaka prema dioničarima, vlasnicima Poljoprivredne zadruge čiji je to prostor da se 

ide u dogovore i slaganje jednog formalnog akta odnosno ugovora o višegodišnjem 

najmu. Da li će taj kafić ići ili ne? Ja vam kažem da će ići jer statistički podaci, financije, 

na području grada Ivanca povećanje prihoda od potrošnje na alkoholna pića je u rastu 

cca 6,6%. Ljudi vole potrošiti, rastu plaće. Prihodi proračuna s osnova poreza na 

dohodak i prireza za prva četiri mjeseca 2018. godine veći su za 34%. To se upravo 

reflektira i na samu potrošnju. Naravno, da ćemo ravnatelju kao voditelju tvrtke alat i 

neka se bori.   

 

Više nije bilo prijavljenih za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi se 

na glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je od 15  nazočnih vijećnika 

11 vijećnika glasalo „za“, a 4 vijećnika bila su „suzdržana“, te je s 11 glasova donijeta 

 

ODLUKA 

o davanju jamstva Pučkom otvorenom učilištu „Đuro Arnold“ 

 

Članak 1. 

Odobrava se davanje jamstva Grada Ivanca Pučkom otvorenom učilištu „Đuro Arnold“, 

Vladimira Nazora 1, Ivanec, OIB: 98597903976 za otplatu obveza po dugoročnom 

kreditu kod Privredne banke Zagreb d.d., Radnička cesta 50, Zagreb, OIB: 

02535697732 koji će se koristiti za rekonstrukciju i adaptaciju poslovnog objekta 

Učilišta, nabavu informatičke i svjetlosne opreme. 

 

Članak 2. 

Jamstvo iz članka 1. ove Odluke odobrava se uz slijedeće uvjete: 

- iznos kredita: 1.400.000,00 kuna; 

- namjena kredita: rekonstrukcija i adaptacija poslovnog objekta Učilišta, nabava     
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  informatičke i svjetlosne opreme; 

- kamatna stopa: nominalna- TZMF 182d + 3,750000 p.p., godišnje, promjenjiva 

(trenutno 4,0%) 

- naknada za obradu kredita: jednokratna, u visini od 0,150000% (od sto) od iznosa 

odobrenog kredita, što iznosi 2.100,00 kuna; 

- naknada za odobrenje kredita u visini 0,600000% (od sto) od iznosa kredita, što iznosi 

8.400,00 kuna; 

- krajnji rok korištenja kredita: 31.7.2018. godine; 

- rok i način otplate: u 120 (stodvadeset) uzastopnih mjesečnih rata, koje dospijevaju 

zadnji dan svakog mjeseca, od kojih prva rata dospijeva na naplatu 31.08.2018. 

godine, a zadnja rata dospijeva 31.07.2028. godine; 

-osiguranje povrata kredita:  

  dva komada bianco vlastitih akceptiranih mjenica „bez protesta“ Pučkog otvorenog       

  učilišta „Đuro Arnold“ uz mjenično očitovanje ovjereno od javnog bilježnika, 

  jedna zadužnica Pučkog otvorenog učilišta „Đuro Arnold“ u formi i sadržaju  

  prihvatljivom za  Kreditora, sukladno odredbama Ovršnog zakona, 

 

  Ugovor/izjava o jamstvu Grada Ivanca. 

   

Članak 3. 

Ovlašćuje se Gradonačelnik da potpiše jamstvo po dobivanju suglasnosti za davanje 

jamstva Ministarstva financija. 

 

Članak 4. 

Ova Odluka objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 
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Sve točke dnevnog reda su obrađene pa predsjednica zaključuje rad sjednice. 

 

Dovršeno u 20,15  sati. 

 

ZAPISNIK IZRADILA:    PREDSJEDNICA GRADSKOG 

Snježana Canjuga     VIJEĆA GRADA IVANCA: 

        Ksenija Sedlar Đunđek, mag.oec. 

 

 

 

 


